

တၢ်လိာ်ဘၣ်တဖၣ်လၢကျိၣ်စ့ အတၢ်ပၢ်ဖျါ

တၢ်ဒုးပၢ်ဃုာ်မၤသကိးဒီး တၢ်ကရၢကရိတဖၣ်

ကျိၣ်စ့ အတၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါတဖၣ်

တၢ်ကရၢကရိတဖၣ် ကဘၣ်ပၤဃးတၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါတဖၣ် တၢ် ကွဲးနီၣ် ကွဲးဃါဘၣ်ဘၣ်ဒီး တဲန့ၢ်ပၤ အဝဲသ့ၣ်ကျိၣ်စ့အတၢ်ဆီတလဲတဖၣ်ဒီး ကျိၣ်စ့ အတၢ်ဖဲးတၢ်မၤလီၤ.

တၢ်အဂ့ၢ် ၁ တၢ်ကရၢကရိတဖၣ် (ကွၢ်လၢအဖီလၢတၢ်ပၢ်ဖျါအခီပညိ) ကဘၣ်လီၤတၢ် အဝဲသ့ၣ်ကျိၣ်စ့အတၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါတဖၣ် လၢအလၢဝဲလီၢ် ဝဲလၢတၢ်ကမၤအီၤသ့ ကျိၣ်စ့အလံာ်ပၤဖျါတဖၣ်လၢတၢ်က ကတၢ်ကတီၤ ဒ် အိစၤတြုလယၣ်တၢ်ဖိာ်စ့စရိအတီၤပတီၢ်တဖၣ်လီၤ.

တၢ်လီၢ်ဖဲကျိၣ်စ့အတၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါတဖၣ် တၢ်ပၤဃးအီၤလၢကျိၣ်စ့လၢအ တမ့ၢ်အဲကလံာ်ကျိၣ်စ့, အဲကလံာ်ကျိၣ်စ့ တၢ်ကွဲးနီၣ်ကွဲးဃါတဖၣ် တၢ်ကဘၣ်ပၤဃးစ့ၢ် ကိးဃုာ်ဒီး လံာ်အုၣ်အသးအံၤလီၤ.

တၢ်အဂ့ၢ် ၁ ဒီး တၢ်အဂ့ၢ် ၂ တၢ်ကရၢကရိတဖၣ်

တၢ်ကရၢကရိတဖၣ်အ တၢ်ပၢ်ဖျါ တၢ်မၤလၢအလီၤဘၣ်ပုၤလၢ *Associations Incorporations Act 2009* (တၢ်ကရၢကရိတဖၣ် မၤသကိးဃုာ်တၢ်တပုၤဃီ သဲးစးၣ်၂၀၀၉) (အသဲးစး) အဖီလၢ အိၣ်သန့ၣ် ထီၣ်အသးလၢ အတၢ်အတီၤပတီၢ်ဒ် တခါဂ့ၤတခါဂ့ၤ တၢ်အဂ့ၢ် ၁ (အဒိၣ်) မ့တမ့ၢ် တၢ်အဂ့ၢ် ၂ (အဆဲး) အတၢ်ကရၢကရိလီၤ.

တၢ်အဂ့ၢ် ၁ တၢ်ကရၢကရိတဖၣ် ပုၤလၢတၢ်ဟဲန့ၢ်ခဲလၢာ်ခဲဆ့ ဒ်တၢ်ကွဲးနီၣ် ကွဲးဃါလၢတၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီး တၢ်လၢာ်ဘၣ်လၢာ်စ့ၤလံာ်ပၤဖျါ (ဒ်န့ၢ်အသိး-ခဲ လၢာ်ခဲဆ့ဟဲန့ၢ် လံာ်တုၢ်လီၢ်စ့တဖၣ်) လၢကျိၣ်စ့အနံၣ်အံၤ အါန့ၢ် \$၂၅၀,၀၀၀ (တၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီး ဂံၢ်အဲးထံၣ်) မ့တမ့ၢ် တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်လၢ အမၤအသးခဲအံၤတဖၣ် * အါန့ၢ် \$ ၅၀၀,၀၀၀.

တၢ်အဂ့ၢ် ၂ တၢ်ကရၢကရိတဖၣ်လၢ တၢ်ခဲလၢာ်ခဲဆ့တၢ်ဟဲန့ၢ် ဒ်တၢ်ကွဲး နီၣ်ကွဲးဃါလၢ တၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီး တၢ်လၢာ်ဘၣ်လၢာ်စ့ၤလံာ်ပၤဖျါ (ဒ်အမ့ၢ်. ခဲ လၢာ်ခဲဆ့ဟဲန့ၢ်လံာ်တုၢ်လီၢ်စ့တဖၣ်) လၢကျိၣ်စ့အနံၣ်မ့ၢ် စ့ၤန့ၢ် \$၂၅၀,၀၀၀ (တၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီး ဂံၢ်အဲးထံၣ်) မ့တမ့ၢ်အစ့ၤ ဒီး တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်လၢ အ မၤအသးခဲ အံၤတဖၣ် • အိၣ် စ့ၤန့ၢ် \$ ၅၀၀,၀၀၀ မ့တမ့ၢ် အစ့ၤ လီၤ.

* တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်လၢ အ မၤအသးခဲ အံၤတဖၣ် ဒုးဘၣ်ထွဲဆ့ တၢ်စု လီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ် (အါန့ၢ်အဂ့ၤအဂၤ တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်အမ့ၢ်အတီၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်စုလီၢ်ခိၣ်ခိၣ်တဖၣ်လၢ အသ့အဘၣ်လၢ တၢ်အလုၢ်အပုၤစ့ၤလီၤ) ဘၣ် တၢ်ဟဲန့ၢ်ဒီးအီၤလၢတၢ်ကရၢကရိအသိး တုၤလၢတၢ်ကရၢကရိအလီၢ်ခဲက တၢ်ကျိၣ်စ့အနံၣ်လီၤ. အဝဲအံၤလၢဃုာ်ဒီး နီၣ်ဂံၢ်နီၣ်ဒုးလၢအဟဲးဃးဝဲလၢ ကျိၣ်စ့အကရၢတဖၣ်, ခိပနံၣ် အစ့မိၢ်ပုၤဒီး လံာ်တၢ်အာၣ်လီၤလၢတၢ်ဟ့ၣ် လီၤလၢခိပနံၣ် တဖၣ်လီၤ.

တၢ်ကွဲးအဖုၣ်ဒီးအခီပညိဖျါ ဘၣ်ဃး တနံၣ် တဘျီ ကျိၣ်စ့အတၢ်ပၢ်ဖျါ အတၢ် လိာ်ဘၣ် တဖၣ်

တၢ်ကရၢကရိကဘၣ်ဟဲးဃးအဝဲ Annual General Meeting (တနံၣ် တဘျီ တၢ်အိၣ်ဖိာ်ဖးဒိၣ် အတၢ်အိၣ်ဖိာ်) (AGM) လၢ ၆ လၢအ တီၢ်ပုၤ ဖဲတၢ်ကရၢကရိအ ကျိၣ်စ့အနံၣ် ဝဲလၢအလီၢ်ခဲလီၤ.

တချုးလၢ အုၣ်ဂံၢ်အဲၣ်, ကမံးတံာ်အံၤကဘၣ်အိၣ်ဒီး -

- ၁. ကတၢ်ကတီၤ ကျိၣ်စ့အလံာ်ပၤဖျါတဖၣ် တသ့ဖဲအသ့လၢအချု လၢအ ဘျုးအိၣ် ဖဲတၢ်ကရၢကရိ အကျိၣ်စ့အနံၣ် ကတၢ်ပံၤအလီၢ်ခဲလီၤ.
 - တၢ်အဂ့ၢ် ၁ တၢ်ကရၢကရိတဖၣ် ကဘၣ်ကတၢ်ကတီၤ ကျိၣ် စ့အလံာ်ပၤ ဖျါတဖၣ် ဒ်တၢ်ဃုာ်လီၢ်သးဃုာ်ဒီး Australian Accounting Standards (အိစၤတြုလယၣ် တၢ်ဖိာ် စ့စရိအတီၤပတီၢ်တဖၣ်).
 - တၢ်အဂ့ၢ် ၂ တၢ်ကရၢကရိတဖၣ်ကဘၣ်ကတၢ်ကတီၤ ကျိၣ် စ့အလံာ်ပၤဖျါ တဖၣ်လၢကဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်အမ့ၢ်အတီၤဒီး တၢ်တကွၢ်မဲာ်တၢ်အပူၤ အတၢ်ထံၣ် စိဘၣ်ဃး တၢ်ကရၢကရိအတၢ်အမ့ၢ်အရၢတဖၣ်.
- ၂. တၢ်ရဲၣ်ကျဲၤဘၣ်ဃး လံာ်ပၤဖျါတဖၣ်ကဘၣ်တၢ် သမံသမိးစ့စရိ မ့မ့ၢ် တၢ်အဂ့ၢ် ၁ တၢ်ကရၢကရိ မ့တမ့ၢ် မ့တမ့ၢ်ဘၣ်န့ၢ် အလီၢ်အိၣ် လၢတၢ်က မၤအီၤစ့ၢ်ကိး ဒီဖျါတၢ်ကရၢကရိအ တၢ်သ့ၣ်ထီၣ် တၢ်ဘျုးသဲးစးအိၣ်သ့ၣ် မ့တမ့ၢ် ကျိၣ်စ့တၢ်ဆိၣ်ထွဲမၤစၢၤ အတၢ်အာၣ် လီၤအဖီလၢလီၤ.
- ၃. ကွၢ်ဆိကမိာ်ထံဆး ကျိၣ်စ့အလံာ်ပၤဖျါတဖၣ်ဒီး ပၤဂၢ်ပၤကျဲၤလံာ်တၢ် ပၤဖျါ လၢတၢ်မၤန့ၢ်အီၤ စတၢ်အမ့ၢ်အတီၤဒီး တၢ်တကွၢ်မဲာ်တၢ်အပူၤစ တၢ် ကရၢကရိအတၢ်ထံၣ်စိ ကျိၣ်စ့အတၢ်ပၢ်ဖျါထီၣ်တဖၣ် ဒီးတၢ်သိၣ် တၢ်သီ တဖၣ်. တၢ်ပၤဂၢ်ပၤကျဲၤအံၤကဘၣ်တၢ်မၤန့ၢ်မၤဃါလၢ တၢ်အိၣ်ဖိာ်အ တၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ်ဘၣ်ဃး ကမံးတံာ်အတၢ်အိၣ်ဖိာ်လီၤ.

ဖဲ AGM, ကမံးတံာ်ကဘၣ်ပၤဖျါထီၣ် ကျိၣ်စ့အလံာ်ပၤဖျါ ဆူ AGM, ဃုာ်တပုၤဃီဒီး ပုၤသမံသမိးစ့စရိ အတၢ်ပၢ်ဖျါ လၢတၢ်အဂ့ၢ် ၁ အတၢ်က ရၢကရိအဂီၢ်လီၤ. AGM တၢ်အိၣ်ဖိာ်အတၢ်ကွဲးနီၣ်တဖၣ် ကဘၣ်ပၤဃုာ် ဒီးလံာ်ကွဲးဒ်လၢအဘၣ်ဃး ကျိၣ်စ့အလံာ်ပၤဖျါတဖၣ်, ပုၤသမံသမိးစ့စရိ အ တၢ်ပၢ်ဖျါထီၣ်ဒီး တၢ်မၤန့ၢ်မၤဃါတခါဂ့ၤတခါဂ့ၤလၢ တၢ်စံၣ်ညီၣ်တံာ်လၢ တၢ်ဆုၢ်ခီလီၤအီၤ လၢအဘၣ်ထွဲဆ့ ကျိၣ်စ့အလံာ်ပၤဖျါ မ့တမ့ၢ် ပုၤသမံသ မိးစ့စရိအတၢ်ပၢ်ဖျါတဖၣ်လီၤ.

ဖဲ AGM, ဝဲလၢအလီၢ်ခဲ ကမံးတံာ် ကဘၣ် -

- ၁. ပတံသကွၢ်ကညးထီၣ် *Annual summary of financial affairs* (တနံၣ် တဘျီ တၢ်ကွဲးနီၣ်အဖုၣ်ဒီးအခီပညိဖျါဘၣ်ဃး ကျိၣ် စ့အ မ့ၢ်အရၢတဖၣ်) - တၢ်အဂ့ၢ် ၁ (လံာ်တကွၢ်ဒ် အုၣ် ၁၂- ထံၣ် ၁) မ့တမ့ၢ် *Annual summary of financial affairs* - တၢ်အဂ့ၢ် ၂ (လံာ်တကွၢ်ဒ် အုၣ် ၁၂ - ထံၣ် ၂) လၢ ၁ လၢအတီၢ်ပူၤဘၣ် ဃး AGM ဒီးတဘၣ်စၢၤ ၇ လၢ ဝဲလၢအလီၢ်ခဲ တၢ်ကရၢကရိအ ကျိၣ်စ့အနံၣ် , ဃုာ်တ ပုၤဃီစ့ၢ်ကိးဒီး တၢ်ပံာ်လီၤတၢ်ဘျုး တၢ်ပတံသကွၢ်ကညးထီၣ် အလဲလီၤ.
- ၂. တၢ်အဂ့ၢ် ၁ တၢ်ကရၢကရိတဖၣ် ကဘၣ်ပတံသကွၢ်ကညးထီၣ် စ့ၢ်ကိး လံာ်ကွဲးဒ်ဘၣ်ဃး တၢ်သမံသမိးစ့စရိ အလံာ်ပၤဖျါတဖၣ်, ပုၤသမံသမိးစ့စရိ အတၢ်ပၢ်ဖျါဒီး တၢ်စံၣ်ညီၣ်တံာ်လၢတၢ်ဆုၢ်ခီလီၤ တၢ်အဘၣ်ထွဲဒီး ကျိၣ်စ့အ လံာ်ပၤဖျါတဖၣ် မ့တမ့ၢ် ပုၤသမံသမိးစ့စရိအတၢ်ပၢ်ဖျါလီၤ.

